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MUDr. Tomko: 

Ja by som mal k tej výzdobe len toľko, že teda centrum mesta áno, všetko je to OK, ale od 

Paričova dole, zase si pripadám ako občan druhej kategórie, to je jedna vec.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka výzdoby tak, ako som to naznačil pred chvíľou, áno, samozrejme záujmom mesta 

je inštalovať výzdobu vo všetkých častiach mesta. Ja sám bývam na vojenských lúčkach, kde 

tiež žiadna výzdoba nie je, ale uvedomujeme si, že možností, myslím finančné možností 

mesta aj reálne technické vybavenie a dispozícia na inštalovanie takýchto výzdob sa 

sústreďuje hlavne v centrálnej časti, kde je predpoklad najvyššej premávky, či už peších alebo 

vozidiel. Takisto máme tu historické prvky budovy, ktoré si zaslúžia takúto pozornosť. Takže, 

nebolo to zámerom, aby sme chceli obísť nejakú časť mesta, ale z dôvodu toho, že najviac sa 

sústredia občania práve v centrálnej časti mesta, tak tie nové prvky a obnovované prvky sa 

riešia práve najskôr tam. Ak bude na to vhodná situácia, videli ste, možno ste sami postrehli, 

že aj v prípade Komenského ulice sa takáto výzdoba rozšírila, aj na základe toho, že je to 

rovnobežná ulica s hlavnou a dosť často využívaná, či už žiakmi alebo občanmi mesta ale aj 

okolitého regiónu. Takže, je našim zámerom samozrejme sa posúvať ďalej aj do južnej časti, 

prípadne smerom na sever a západnú a východnú časť neobchádzajúc takisto. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


